

《单词百科:harbouring是什么意思?harbouring怎么发音?harbouring的解释和用法》

英语单词harbouring是什么意思?harbouring怎么读?harbouring怎么发音?简答网为您整理了harbouring的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



harbouring怎么读

harbouring的读音:[ˈhɑ:bərɪŋ]

harbouring的意思

1、v.庇护(harbour的现在分词);怀着;包含;藏有;

harbouring的双语例句

1、He wondered whether he were harbouring "love "for this spontaneous young woman from Albany.

他怀疑自己是不是“爱上了”这位来自奥尔巴尼的纯洁的少女。

2、Accusations of harbouring suspects were raised against the former Hungarian leadership.

匈牙利前领导层被指控窝藏嫌犯。

3、It is indisputable that birds in the UK are harbouring this illness.

无可争辩的是，英国的鸟类携带着这种疾病的病菌。

4、He might have been murdered by a former client or someone harbouring a grudge.

他可能已经被以前的客户或某个对他怀恨在心的人谋杀了。

5、Ju Xiang appears to be calm but is secretly harbouring thoughts of escape.

菊香表面平静,实已立定决心逃婚。

6、Similarly, in human malignant harbouring IDH 1 mutations, we find markedly elevated levels of 2 HG.

类似地, 在人恶性神经胶质瘤固有的异柠檬酸脱氢酶1突变中, 我们发现2-羟基戊二酸也是明显性地上升。

7、The number of persons harbouring latent infections is unknown (and likely unknowable at present), they add.

处于潜伏感染期的病人的数量还是未知的 (在目前很可能是不可能知道的)。

8、How many an innocent-looking apple harbouring a worm in the bud.

有多少看上去纯美无瑕的苹果,刚刚发芽就已经包藏蛀虫。

9、The police charged him harbouring stolen goods.

警方指控他窝赃。

10、It seems that, even today, the human body may be harbouring a few surprises.

就算在科学发达的今天, 人类的身体好像仍然隐藏着很多令人惊奇的秘密。

11、He'd been harbouring / nursing a grievance against his boss.

他一直对老板心怀不满.

12、He has been harbouring / nursing a grudge against me.

他一直对我心怀嫉妒.

以上是简答网为您整理的harbouring怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/harbouring>

